
Reakce na odpověď na otevřený dopis od pana Marka Krause 

Marku, 

Jako první uvádím, že otevřený dopis jsem psal já jako Franta Koláček, podotýkám bez našeptávačů 

jak uvádíš. Dále uvádím, že za vším, co jsem napsal si tvrdě stojím. 

Z tvého vyjádření není jasné, jestli odpovídáš jako Marek Kraus, nebo za výbor klubu na který byl 

dopis adresován. Odpovím jen na věci, které se týkají otevřeného dopisu a ne na tvoje teoretické 

myšlenky, které dalekosáhle rozvádíš. 

K informovanosti, že jsi svolal schůzku oblasti č.7. na kterou jsi přizval zástupce třech oblastí, nevím, 

co si o tom mám myslet. Oblastí je 15 to my ostatní zástupci 11 oblastí jsme co? Nepovažuji proto 

z tvé strany, že jsi informoval nebo měl snahu informovat členy klubu. Výmluva na počasí a časové 

důvody jsou nesmyslné. 

Co se týká zmrazení veškeré činnosti jsem jasně uvedl. Líbí se mi věta, že jste odpovědni proti 

občanskému zákoníku za chod klubu. Za to, kam jste nás dovedli vám není stydno? 

Nepovažuji za vhodné řešit dovoz štěňat z Polska nebo Slovenska, jen musím konstatovat názor 

hlavního poradce, že štěňat v ČR je dostatek a když se podíváme na zpravodaj kolik je štěňat dovezeno 

ze zahraničí každý rok hovoří za vše. S tím souvisí rozhodnutí krytí feny jednou za dva roky. Kdo to 

vymyslel? Uvedené rozhodnutí je proti přírodě! Je nutné upravit stanovy tak, aby členská schůze byla 

za určitých podmínek rozhodujícím orgánem. (např. za účasti minimálně 10 % členů klubu). Takových 

věcí je daleko více. Proto je nutné se sejít a dát věci do pořádku. Donedávna jste sdíleli názor, že 

nikoho nepotřebujeme a dnes při vašem posledním tažení píšeš o spolupráci s ČMMJ, ČMKU a ČMKJ. 

Já říkám – pozdě! 

Závěrem chci říct všem členům klubu, zanedlouho se bude konat konference na které budeme volit 

nové funkcionáře výboru, volte ty, kterým důvěřujete a které znáte, kteří jsou ochotni něco dělat pro 

všechny členy klubu. Tam se uvidí Marku, kde je pravda a jakou cestu si členové klubu vyberou. 

Jsme tedy na rozcestí a máme možnost vrátit klub barvářů zpět tam, kde kdysi byl a kam patří. 

 

Barvářům zdar!                                                                                                      Franta Koláček 


